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Protokoll för styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 28/3 2022 
Digitalt 19-20.30 
 

1. Mötes öppnas och dagordningen gås igenom 
Mötet öppnas 19:03. 
Deltagare: Anders T, Kerstin, Anders D (adjungerad), Tommy, Stefan 
Mötet hålls över Zoom (online). 
 

2. Val av mötessekreterare  
Tommy 

 
3. Föregående protokoll 16/2  

Gicks igenom. 
 

4. Inkommen post 
Inget särskilt 
 

5. Skickade skrivelser 
Ingen skriven. 
 

6. Aktiviteter 
Inget att rapportera 
 

7. Hallands Natur 2022 
Sista rapport om försenad utdelning. 
 

8. Länsstämman 24/5 
Kallelse, valberedning, ordförande, Ginstpris, mat, blommor, guide, anmälan 
Lena Angviken tillfrågad mötesordförande. Kött och veganskt alternativ på maten, ta 
själv. Tommy Nilsson tilltänkt mötessekreterare. 
Stensåns vattenråd, kort presentation. 
Jennifer Cronborn, Riksstyrelsen, länets kontaktperson, vill komma och prata lite. 
 
Föreslagen budget, verksamhetsplan och verksamhetsberättelse godkänns efter 
mindre korrigering som utförs av Anders T, Tommy N publicerar sedan dem på 
hemsidan. 
 

9. Information  
Länsordförandekonferensen 
Var i helgen precis, vad var syftet och det svävades ut väldigt mycket, kul att träffa 
folk och knyta kontakter. Det pratades men kom inte framåt. 
 
Ledarutbildning 
Pilotkurs för att sätta inriktningen Tommy Nilsson o Anders Tullander deltar.   
 
Stadgearbete riksförening 
21:a april första mötet för kommittén. 
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Rikskonferens 14-15/5 och skogskonferens 13/5 i Mora 
Diskuterades, ledarskapsutbildningen är i anslutning till konferensen. 
 
Skogsstyrelsen, skog och viltskador 
Anders T är inbjuden och kommer delta iaf initialt. 
 

10. Ekonomi 
Beslut om utdelning från våra donationer 
O Sandberg 90% för Björkelund 
P Olsson 1/3 till oss 1/3 Halmstads ornitologer som vill att vi använder penarna för 
att mata fåglar på Björkelund. 
Karl-Olof Olsson 80% fågelholkar och forskning, förslag kikare för att skåda fågel. 
29 544 kr finns kvar för fågelrelaterat arbete 2022. 
AH Lindblom, 21 890 kr för kostnader Björkelund 2021, + 83 359 kr förs över till 
kontot och bekostar Hallands Natur 2022. Vi använder pengar från donationen till 
Hallands natur då vi vid andra tillfällen använt andra medel för fastigheter. Det är en 
gråzon, som vi väljer då det är enda sättet att hantera kostnaden för årets Hallands 
Natur. 
 
Beslut om föreslagen budget 2022-23 
Föreslagen budget godkänns, se punkt Länsstämman. 
2023 budgeterad för digital Hallands natur men det skall diskuteras på årsstämman. 
 
Bokföringen klar men skall till revisorerna 
 

11. Info från regionalt kansli.  
Kansliet fungerar bra, omnämns ofta som ett kansli som fungerar väl och gör bra 
redovisning. 
 

12. Info från kretsarna 
Falkenberg: Lena E talesperson för Falkenberg, årsmötet var den 28:e mars, styrelsen 
i Falkenberg består av samma personer som tidigare men ordföranden klev av 
 
Halmstad: Isak H ny ordförande, Stefan vise, Jennifer Sekreterare, Pelle Ingvarsson 
var mötesordförande med ca 20-25 deltagare. Ca 40 personer vid föreläsningen (11 
personer i styrelsen, 10 faktiskt, full styrelsen är 13) 
 
Kungsbacka: Digitalt årsmöte, 10 personer, 6 inklusive suppleant, Eva fortsatt 
ordförande. 
 
Hylte om en vecka, bjuder på soppa och smörgås. 
 
 

13. Rapporteter från deltagande i externa organisationer 
lördag 7:e Maj, korvgrillning fika, Fylleåns vattenråd bjuder på fika (grillad korv) 
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14. Fastigheter  
Granne vill nyttja vår mark vid Gullbranna 6:3, och har fråga om vem/vilka som 
ansvarar för Fågelviksvägen. Stefan ska titta på det, gör det samtidigt som servitut. 
Laholmsbuktens VA skall gräva avloppsledning i Gullbranna. Stefan har skickat in 
underlag. 
Planterings av bok och hassel ska ske i vår på Björkelund. Stefan kallar till 
arbetsmöte. 
Fortsatt inventering, toaletten kontrollerad. 
 

15. Nästa möte, efter länsstämman. 
 

16. Övrigt.  
 

17. Mötet avslutas 
21:33 


